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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ  
Výboru pro zdravotnictví, sociální a bytovou politiku ZHMP 

konaného dne 21. 3. 2012 
 

Zasedání se uskutečnilo v zasedací místnosti č. 349 Nové radnice v Praze 1,  
Mariánské nám. 2  od 14.30 hod. 
Přítomni: viz prezenční listina (příloha) 

P r o g r a m :  
1. Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu 
2. Schválení zápisu z jednání dne 15. 2. 2012 
3. Nominace místopředsedů výboru 
4. Prezentace KPMG k Nemocnici Na Bulovce 
5. Schválení termínů jednání 1. pololetí 2012 
6. Grantové řízení HMP v oblasti zdravotnictví – návrh dotací  
7. Změna v kapacitě Domova pro seniory Dobřichovice  
8. Granty HMP v oblasti protidrogové prevence – Zdravé město Praha 2012  
         – II. program – informace  
9. LSPP 2011 – informace  
10. Informace o deratizaci 
11. Různé 

Jednání výboru zahájil ve 14.35 hod. předseda výboru M. Dlouhý, přítomno 8 členů. Výbor je 
usnášeníschopný. 

Jednání byli přítomni Mgr. Ivan Kabický, náměstek primátora, Zeno Veselík a Jan Švorc, 
KPMG, R. Menšíková, Odborový svaz zdravotnictví a sociální péče ČR, Ing. V. Šenarová, 
zástupkyně občanské iniciativy Za naši budoucnost, K. Opletalová, J. Kašpárek, Fox media. 

ad 1) Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu 
Schválení programu bez námitek. 

Hlasování ve 14.37 hod., přítomno 8 členů, pro hlasovalo 8 členů. 

Ověřovatelem zápisu byla navržena L. Teska Arnoštová. 

Hlasování ve 14.38 hod., přítomno 8 členů, pro hlasovalo 7 členů, proti 0, zdržel se 1 člen. 

ad 2) Schválení zápisu z jednání dne 15. 2. 2012 
Schválení zápisu z jednání VZSB ZHMP dne 15. 2. 2012 bez námitek. 

Hlasování ve 14.40 hod., přítomno 8 členů, pro hlasovalo 6 členů, proti 0, zdrželi se 
2 členové. 

ad 3) Nominace místopředsedů výboru 
Předseda výboru M. Dlouhý informoval přítomné, že Zastupitelstvo HMP dosud nezvolilo 
místopředsedy výboru. Na místopředsedkyni je nominována L. Teska Arnoštová, která 
s nominací vyslovila souhlas. 

Usnesení:  
VZSB ZHMP schvaluje nominaci JUDr. Lenky Teska Arnoštové, Ph.D., na funkci 
místopředsedkyně výboru. 
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Hlasování v 14.45 hod., přítomno 8 členů, pro hlasovalo 7 členů, proti 0, zdržel se 1 člen. 

ad 4) Prezentace KPMG k Nemocnici Na Bulovce 
Předseda výboru M. Dlouhý přivítal zástupce firmy KPMG Zeno Veselíka a Jana Švorce, 
která na základě zadání zpracovala studii souvislosti zdravotní politiky HMP a možného 
převzetí bývalé Fakultní nemocnice Na Bulovce do správy města a přeměnění této na 
Metropolitní nemocnici. 

Členové výboru obdrželi v únoru k prostudování výsledný materiál - Podkladová studie 
realizace zdravotní péče na území hl. města Prahy – analýza nemocniční péče v kontextu 
„Metropolitní nemocnice Praha“ – zpracovaný v listopadu 2011. 
Z. Veselík stručně prezentoval nejdůležitější zjištění a závěry studie, přítomní obdrželi 
vytištěnou prezentaci. Studie potvrdila, že se hl. město Praha nepodílí na řízení zdravotní 
péče poskytované na území města/kraje, neboť samo kromě Zdravotnické záchranné služby 
HMP – ÚSZS zřizuje pouze 2 ambulantní zdravotnická zařízení, dětský domov a nemocnici 
s lůžky následné péče, lůžkové zařízení s akutními lůžky zřizuje pouze městská část 
Praha 1, jedná se o Nemocnici Na Františku. 
Možnost realizace zdravotní politiky: 

1) využití stávajících vlastních zdravotnických zařízení – nelze ovlivnit, 
2) vybudování nového zdravotnického zařízení – v Praze není nedostatek lůžek, proto 

není potřeba, 
3) využití stávajících zařízení – logicky tam, kde je majetek města – proto Nemocnice 

Na Bulovce (NNB - od 1. 1. 2012 již není nemocnicí fakultní), dále např. 
Thomayerova nemocnice (od 1. 1. 2012 již není nemocnicí fakultní).  

Možnost realizace zdravotní politiky posuzovaná ve studii se poněkud mění v souvislosti 
s informací zveřejněnou na tiskové konferenci primátora hl. m. Prahy Bohuslava Svobody 
a ministra zdravotnictví Leoše Hegera dne 20. 3. 2012 - Generel pražského zdravotnictví - 
spolupráce mezi státem a Hl. m. Prahou -, kde byla prezentována dohoda, že čtyři dosud 
státní nemocnice převezme do své správy hlavní město Praha. Jde o Nemocnici Na Bulovce, 
Nemocnici Na Homolce, Thomayerovu nemocnici s poliklinikou a Ústav pro péči o matku 
a dítě (Praha 4 – Podolí). 

Existují ovšem i rizika převzetí nemocnic do správy HMP 
- v krajích jsou různé problémy s poskytováním péče v krajských nemocnicích, 
- nemocnice mají vnitřní dluh – zanedbané budovy, zanedbané vybavení (z dřívějších 

studií vyplývá dluh NNB cca 1,4 mld. Kč), jedná  se o mírně nadprůměrnou 
zanedbanost. 

Příležitostí je optimalizace sítě i provozu jednotlivých zařízení. Nabízí se historická příležitost 
pro HMP ovlivnit vlastní zdravotní politiku. 

Nezbytné je také vyjasnění některých otázek – např. připravenost Prahy na převzetí 
– zde je nutno zmínit rozšíření počtu pracovníků odboru, musí se jednat o zkušené 

odborně kompetentní pracovníky, v krajích je tato podmínka realizována lépe či hůře, 
– další podmínkou je kvalitní management jednotlivých zařízení, 
– další nutností je vytvoření koncepce zdravotních služeb na území města, 
– před dalším rozhodováním je třeba zpracovat podrobný audit  

Následně byla nová situace široce diskutována. 

B. Šťastný připomněl, že již za minulého vedení radnice bylo stanoveno jako podmínka pro 
případné převzetí Fakultní nemocnice Na Bulovce od státu její oddlužení. Vzniklé studie 
považuje za dobrý podklad pro další rozhodování. Oznámení primátora o dohodě mezi 
ministerstvem a Prahou o převzetí čtyř zařízení bez jakékoliv předchozí diskuse na základě 
analýz a studií nepovažuje za dobré. Představa, že nemocnici se superspecializovanou péčí 
s celostátní spádovostí převezme město, je chybná. Krajská nemocnice poskytuje péči ve 
standardním rozsahu. 
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Náměstek Kabický sdělil, že je zahájen proces zpracování generelu pražského zdravotnictví, 
kde by péče v zařízeních spravovaných městem byla komplementární k péči poskytované 
univerzitními nemocnicemi. Iniciativa k převodu nemocnic vzešla z Ministerstva zdravotnictví. 
Tisková konference dne 20. 3. 2012 nastartovala dialog pro vznik nových modelů 
zdravotnických služeb. Ministerstvo do budoucna hodlá zřizovat a provozovat pouze 
univerzitní zařízení. 

L. Teska Arnoštová vznesla dotaz, proč právě tato čtyři zařízení. 

M. Dlouhý zopakoval, že nabídku učinilo ministerstvo, a na městu je, která zařízení bude 
chtít provozovat. 

V 15.35 se na jednání dostavila M. Semelová, přítomno 9 členů výboru. 

M. Ludvík, ředitel FNM, upozornil na nemalou finanční zátěž, která by přešla na město spolu 
s převodem nemocnic. V současnosti má Praha dostatek nemocnic, které poskytují 
i základní péči. Upozornil také na končící smlouvy stávajících nemocnic s pojišťovnami 
a následný přechod na jiný typ smluvního vztahu, proto bude na rozhodování časový tlak. 
Zmínil také některá specifika Nemocnice Na Bulovce – vysoká personální náročnost kvůli 
rozlehlému areálu, mnoho celostátních specializací, malé inkaso od pojišťoven, troje odbory 
– zdravotnictví čeká povinné zvyšování mezd. 

P. Klega rekapituloval historii úvah o převodu Nemocnice Na Bulovce na město: Praha je 
vlastníkem cca 2/3 majetku, do něhož ročně investuje nemalé prostředky z rozpočtu, byla též 
poptávka po vlastní krajské nemocnici. Pro další úvahy je nezbytné zpracovat nový model 
ekonomického fungování. 

V závěru diskuze navrhl B. Šťastný čtyři usnesení (1. – 4.) a M. Ludvík jedno usnesení (5.), 
o kterých bylo následně hlasováno: 

Usnesení: 
1. VZSB ZHMP konstatuje, že dohoda uzavřená mezi primátorem hl. m. Prahy 

a Ministerstvem zdravotnictví ČR nemá oporu v Programovém prohlášení RHMP. 
Hlasování v 16.00 hod., přítomno 9 členů, pro hlasovali 4 členové, proti 3 členové, zdrželi se 
2 členové. 

Usnesení nebylo přijato. 

2. VZSB ZHMP žádá primátora hl. m. Prahy, aby byla dohoda uzavřená mezi 
primátorem B. Svobodou a ministrem zdravotnictví L. Hegerem o převodu čtyř 
státních zdravotnických zařízení - Nemocnice Na Bulovce, Nemocnice Na Homolce, 
Thomayerova nemocnice s poliklinikou a Ústav pro péči o matku a dítě – do 
majetku hl. m. Prahy anulována a nejprve byla otevřena široká diskuse o koncepci 
pražského zdravotnictví v kontextu ekonomických možností hl. m. Prahy 
a směřování českého zdravotnictví. 

Hlasování v 16.01 hod., přítomno 9 členů, pro hlasovalo 5 členů, proti 3 členové, zdržel se 
1 člen. 

Usnesení nebylo přijato. 

3. VZSB ZHMP konstatuje, že dohoda uzavřená mezi primátorem B. Svobodou 
a ministrem zdravotnictví L. Hegerem o převodu čtyř státních zdravotnických 
zařízení - Nemocnice Na Bulovce, Nemocnice Na Homolce, Thomayerova 
nemocnice s poliklinikou a Ústav pro péči o matku a dítě – do majetku hl. m. Prahy 
nebyla dosud jakkoliv předem diskutována a projednána na půdě orgánů hl. m. 
Prahy, a byla tak uzavřena bez mandátu. 
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Hlasování v 16.02 hod., přítomno 9 členů, pro hlasovalo 5 členů, proti 4 členové. 

Usnesení nebylo přijato. 

4. VZSB ZHMP podporuje otevření diskuse o vzniku Metropolitní nemocnice Praha 
transformací a převodem Nemocnice Na Bulovce na hl. m. Praha za předpokladu 
jejího předchozího oddlužení státem a dohody o struktuře a objemu předpokládané 
péče. 

Hlasování v 16.03 hod., přítomno 9 členů, pro hlasovalo 5 členů, proti 0 členů, zdrželi se 
4 členové. 

Usnesení nebylo přijato. 

5. VZSB ZHMP žádá RHMP o zařazení na březnové jednání ZHMP dne 29. 3. 2012 
k řádnému projednání bod týkající se dohody o převzetí čtyř, dosud státních, 
zdravotnických zařízení do správy hl. m. Praha, která byl prezentována na tiskové 
konferenci dne 20. 3. 2012. 

Hlasování v 16.04 hod., přítomno 9 členů, pro hlasovali 3 členové, proti 4 členové, zdrželi se 
2 členové. 

Usnesení nebylo přijato. 

ad 5) Schválení termínů jednání 1. pololetí 2012 
V 1. pololetí roku 2012 bude jednání Výboru pro zdravotnictví, sociální a bytovou politiku 
ZHMP ve středu od 14.30 do 16.00 v budově Nové radnice, Praha 1, Mariánské nám. 2. 
Duben: 18/4 místnost 349 
Květen: 16/5 místnost 430 
Červen: 13/6 místnost 349 

Usnesení:  
VZSB ZHMP schvaluje termíny jednání v 1. pololetí 2012 – středu 18. dubna, 16. května 
a 13. června. 
Hlasování v 16.06 hod., přítomno 9 členů, pro hlasovalo 9 členů. 

ad 6) Grantové řízení HMP v oblasti zdravotnictví – návrh dotací 
Členové výboru obdrželi materiál s návrhy dotací na základě projednání v Komisi Rady HMP 
pro udělování grantů v oblasti zdravotnictví, sociálních služeb a protidrogové prevence (dále 
jen „grantová komise“) týden před jednáním.  

Ředitel ZSP MHMP shrnul základní údaje o průběhu grantového řízení: 
Vyhlášení grantového řízení v oblasti zdravotnictví pro rok 2012 schválila Rada HMP 
usnesením č. 1435 ze dne 27. 9. 2011. Termín pro podávání žádostí byl do 7. 11. 2011. 
Oproti roku 2011 bylo vyhlášeno 6 nových podprogramů,  
z toho 4 úplně nové v III. programu - programu zdraví: 

- zdraví mladých - projekty vedoucí ke zdravému životnímu stylu dětí a mládeže, zdravá 
výživa, zodpovědnost za vlastní zdraví; 

- projekty zaměřené na prevenci vzniku civilizačních onemocnění; 
- prevence vzniku závislosti na tabáku; 
- prevence gamblerství. 

Ve stanoveném termínu bylo přijato 164 žádostí (140 v roce 2011) od 95 subjektů/žadatelů, 
žádná žádost nebyla vyřazena z důvodu formální neúplnosti.  

Projekty byly zaevidovány v systému Granty s provazbou na Grantový portál města Prahy - 
http://granty.praha.eu/GrantyPublicInfo/. 
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Celkem bylo podáno 35 nových projektů, v programu III./8 (prevence gamblerství) nebyl 
podán žádný projekt, v programu III./4 (prevence závislosti na tabáku) pouze 1 projekt. 

Celkem bylo v souladu se schválenými pravidly posuzováno 164 projektů (138 v roce 2011), 
požadovaná výše dotací pro rok 2012 činí 46 356 951 Kč, alokovaná částka pro r. 2012 je 17 
mil. Kč, tj. 36,67 % požadovaného. 

Grantová komise projednala návrhy podle jednotlivých programů a podprogramů dne 
8. 3. 2012 s tím, že navrhla podpořit 136 projektů částkou v celkové výši 16 750 000 Kč 
a 250 000 Kč ponechat jako rezervu. 

Usnesení:  
VZSB ZHMP schvaluje rozdělení finančních prostředků v oblasti zdravotnictví pro rok 
2012 v celkové výši 16 750 000 milionů Kč dle stanoviska Komise Rady HMP pro 
udělování grantů v oblasti zdravotnictví, sociálních služeb a protidrogové prevence 
s ponecháním rezervy ve výši 250 000 Kč. 
Hlasování v 16.10 hod., přítomno 9 členů, pro hlasovalo 9 členů. 

ad 7) Změna v kapacitě Domova pro seniory Dobřichovice 
Vzhledem k obtížnému naplňování odlehčovací služby a nedostatku míst služby domov pro 
seniory požádala Bc. D. Zavadilová, pověřená řízením Domova pro seniory Dobřichovice, 
o projednání změny poměru kapacity ze současného stavu 41 lůžek pro dlouhodobé pobyty 
a 15 lůžek pro odlehčovací službu na 51 lůžek pro dlouhodobé pobyty a 5 lůžek pro 
odlehčovací službu. Stávající celková kapacita 56 lůžek zůstane nezměněna. Tato změna je 
v zájmu ekonomiky zařízení, protože v dané lokalitě není o odlehčovací služby zájem. 
O trvalé pobyty je naopak zájem velký. 

Usnesení:  
VZSB ZHMP bere změnu rozdělení stávající lůžkové kapacity mezi dvě služby Domova 
pro seniory Dobřichovice - na 51 lůžek pro dlouhodobé pobyty a 5 lůžek pro 
odlehčovací službu - na vědomí bez námitek. 
Hlasování v 16.14 hod., přítomno 9 členů, pro hlasovalo 9 členů. 

V 16.15 odešel z pracovních důvodů P. Klega, přítomno 8 členů výboru, výbor je  
usnášeníschopný. 

ad 8) Granty HMP v oblasti protidrogové prevence – Zdravé město Praha 2012  
            – II. program – informace 
Členové výboru obdrželi informativní materiál o projednání grantů protidrogové politiky 
Zdravé město Praha 2012 – II. program - s návrhem dotací, který přijala na svém jednání 
8. 3. 2012 grantová komise. 

Výše finančních prostředků pro II. program - pro organizace - 27 400 000 Kč; 
- z toho alokováno čtyřletými smlouvami 24 320 000 Kč; 
- grantovou komisí doporučeno RHMP ke schválení 3 080 000 Kč. 

V diskusi L. Teska Arnoštová nesouhlasí s návrhem na udělení dotace ve výši 400 tis. Kč pro 
projekt „Právní poradna A.N.O.“, který realizuje A.N.O., ASOCIACE NESTÁTNÍCH 
ORGANIZACÍ, s tím, že právní služby může poskytovat pouze advokát, nikoliv občanské 
sdružení. Dále se domnívá, že při omezení rozpočtu v oblasti protidrogové prevence je třeba 
podporovat zejména přímou péči. 

O. Počarovský vysvětlil přítomným potřebnost služby poskytované specificky pro tuto cílovou 
skupinu, komunitu osob se zkušeností s návykovými látkami. 

Návrh dotací bude projednán Radou i Zastupitelstvem HMP. 
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Usnesení:  
Výbor bere informaci o průběhu dotačního řízení Zdravé město Praha 2012 – 
II. program - na vědomí. 
Hlasování v 16.20 hod., přítomno 8 členů, pro hlasovalo 6 členů, proti 0, zdrželi se 2 členové. 

ad 9) LSPP 2011 – informace 
Lékařská služba první pomoci (dále jen „LSPP“) funguje od 1. 1. 2008 na území hlavního 
města Prahy v systému, kdy je tato služba soustředěna do šesti zdravotnických zařízení - 
pěti nemocnic (FN v Motole, Všeobecná FN v Praze, Thomayerova nemocnice s poliklinikou, 
FN Královské Vinohrady, Nemocnice Na Bulovce) a Městské polikliniky Praha (dále jen 
„MPP“), která poskytuje LSPP od počátku roku 2009, kdy v systému nahradila polikliniku 
v Praze 1, Palackého ulici.  

Z rozpočtu hlavního města Prahy (dále jen „HMP“) bylo v roce 2011 na LSPP průběžně 
uvolněno 19 milionů Kč jako účelová neinvestiční dotace nemocnicím na provoz této služby. 
MPP je příspěvkovou organizací HMP, proto bylo stanoviště LSPP financováno v rámci 
kapitoly odboru zdravotní péče MHMP formou neinvestičního příspěvku na provoz této 
služby. 

Na rok 2012 byl uzavřen dodatek ke smlouvě z roku 2011, a to se všemi poskytovateli LSPP 
ve stejném rozsahu. Dodatek byl uzavřen na první pololetí roku 2012 s automatickou 
prolongací do konce roku 2012, pokud žádná smluvní strana smlouvu do 30. 5. 2012 
nevypoví.  

Ředitel ZSP MHMP M. Ježek doplnil předloženou informaci o sdělení, že v současné době  
je připravována nová koncepce poskytování LSPP –  jako veřejná zakázka je zadáno 
„Zpracování podkladové studie pro poskytování lékařské služby první pomoci (LSPP) na 
území hlavního města Prahy“. V prosinci 2011 bylo vybráno sdružení pod vedením firmy 
COLLEGIUM,a.s., předpokládané datum dokončení zakázky je 31. 12. 2012. 

Výbor bere informaci na vědomí. 

ad 10)  Informace o deratizaci 
Ředitel ZSP MHMP M. Ježek podal doplňují informace k problematice deratizace.  
HMP má dle ustanovení § 57 zákona č. 258/2000 Sb., o ochraně veřejného zdraví 
a o změně některých souvisejících zákonů, ve znění pozdějších předpisů, povinnost 
provádět běžnou ochrannou dezinfekci, dezinsekci a deratizaci. Každým rokem je prováděna 
na území HMP cyklická deratizace, a to v objektech a na plochách, které vlastní a přímo 
spravuje HMP. Deratizace probíhá každoročně dle podrobného časového a územního 
harmonogramu, který vytváří Hygienická stanice hl. m. Prahy ve spolupráci s jednotlivými 
městskými částmi a odborem zdravotnictví, sociální péče a prevence MHMP. Hygienická 
stanice hl. m. Prahy dále zodpovídá za následnou kontrolu kvality provedených deratizačních 
prací. Rada HMP je pak každoročně informována o průběhu deratizačních prací za uplynulé 
období. 

Firmy provádějící deratizační práce na území HMP byly vybrány výběrovými řízeními v roce 
2009. Povrchovou deratizaci provádí firma Martin Tupý – SYSTEM UAU spolu se svými 
subdodavateli, se kterými uzavírá každoročně smlouvy o dílo. Deratizaci kanalizační sítě 
zajišťuje firma Pražské vodovody a kanalizace, a.s. S oběma firmami byly uzavřeny smlouvy 
o provádění cyklické deratizace na území HMP na dobu neurčitou.  

V rámci povrchové deratizace, která probíhala v úzké návaznosti na deratizaci kanalizační 
sítě, bylo položeno celkem 12 001 deratizačních jednotek, předmět plnění smlouvy byl 
postupně proplácen na základě skutečně vykonané práce, v celkové výši 2 927 240,08 Kč. 
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V kanalizační síti bylo ošetřeno 2 975 kanalizačních vstupů a přípojek, předmět plnění 
smlouvy byl proplácen postupně, v celkové výši 721 140 Kč. 

Výbor bere informaci na vědomí. 

ad 11) Různé 
 

• vystoupení veřejnosti 

M. Semelová zdůraznila, že při jednání je nutné poskytnout dostatečný diskusní prostor 
přítomným hostům i zástupcům veřejnosti.  

Každé vystoupení musí být v souladu s jednacím řádem výborů Zastupitelstva HMP, 
schváleným jako příloha č. 1 k usnesení ZHMP č. 08/24  ze dne 29.5.2003, podle čl. 4 
odst. 3: „Jednání výboru se mohou zúčastnit i další osoby. Tyto osoby nemohou zasahovat 
do jednání výboru, nejsou-li k tomuto vyzvány předsedajícím.“ 

Paní Šenarová byla v závěru jednání vyzvána předsedou M. Dlouhým, aby prezentovala své 
názory k projednávané problematice pražského zdravotnictví v bodě 4. Paní Šenarová se 
domnívá, že ministerstvo asi předpokládá, že některá zdravotnická zařízení půjdou ke dnu, 
proto nabízí Nemocnici Na Bulovce městu. Opětovně upozornila přítomné zastupitele na 
neustále se zvyšující ekologickou a hygienickou zátěž v oblasti Holešoviček v Praze 8, kde je 
také Nemocnice Na Bulovce a nově budovaný pražský okruh, a zejména na jejich 
zodpovědnost při rozhodování o zdravotní péči pro občany v takto znečištěné oblasti. 
Požaduje v této věci užší spolupráci mezi výbory, do kterých pravidelně dochází, i odbory 
MHMP. 
 
 
 
 
Jednání bylo ukončeno v 16.45 hodin. 
 
 
 
 
 
 
 
  ............................................  
 Martin Dlouhý 
 předseda VZSP ZHMP 
 
 
 
  ............................................   ............................................  
 Lenka Teska Arnoštová Martin Ježek 
 členka VZSP ZHMP tajemník VZSP ZHMP 


	Hlasování v 14.45 hod., přítomno 8 členů, pro hlasovalo 7 členů, proti 0, zdržel se 1 člen.
	Hlasování v 16.00 hod., přítomno 9 členů, pro hlasovali 4 členové, proti 3 členové, zdrželi se 2 členové.
	Hlasování v 16.01 hod., přítomno 9 členů, pro hlasovalo 5 členů, proti 3 členové, zdržel se 1 člen.
	Hlasování v 16.02 hod., přítomno 9 členů, pro hlasovalo 5 členů, proti 4 členové.
	Hlasování v 16.03 hod., přítomno 9 členů, pro hlasovalo 5 členů, proti 0 členů, zdrželi se 4 členové.
	Hlasování v 16.04 hod., přítomno 9 členů, pro hlasovali 3 členové, proti 4 členové, zdrželi se 2 členové.
	Hlasování v 16.06 hod., přítomno 9 členů, pro hlasovalo 9 členů.
	Hlasování v 16.10 hod., přítomno 9 členů, pro hlasovalo 9 členů.
	Hlasování v 16.14 hod., přítomno 9 členů, pro hlasovalo 9 členů.
	Hlasování v 16.20 hod., přítomno 8 členů, pro hlasovalo 6 členů, proti 0, zdrželi se 2 členové.

